

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 28-08-2024 11:37:22 AM Subject: Dividend distribution announcement	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين /الأردن التاريخ: 28-08-2024 11:37:22 AM الموضوع: إعلان توزيع أرباح
Subject: Announcement of the distribution of stock dividends to the shareholders of Gulf Insurance Group Company/Jordan Please note that Gulf Insurance Group Company/Jordan ("the Company") announced on Tuesday, 27/08/2024, to the company's shareholders that it will begin distributing cash dividends to shareholders registered in the company's registry on 15/08/2024, as of the morning of Tuesday, 27/08/2024 by 15% of the company's capital for the year 2023 and recycling the rest of the profits, in two local newspapers (attached)	الموضوع: إعلان توزيع أرباح أسهم إلى مساهمي شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن يرجى العلم بأن شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن ("الشركة") أعلنت يوم الثلاثاء الموافق 27/08/2024 لمساهمي الشركة بأنها ستباشر بتوزيع الأرباح النقدية على المساهمين المسجلين في سجل الشركة بتاريخ 15/08/2024 وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 27/08/2024 بنسبة 15% من رأس مال الشركة عن العام 2023 وتدوير باقي الأرباح، وذلك في صحيفتين محليتين (مرفق طيه).
27-08-2024	27-08-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas